
Referat - Ordinært Elevrådsmøte 21.09.20                                             

 
Møtet åpnes ved elevrådssekretær Kristian Thori-Aamot klokken 11:32. 
 
Først på sakslisten står russestyret. 
Russestyret ber om å få snakke sist. Ønsket innvilges av sekretær. 
 

Komitéer. 
Neste sak er de 2 forskjellige komitéene. Alle elevrådsrepresentanter kan stille. Første 
komité, skoleball-komitéen sin jobb er å planlegge ett potensielt skoleball for hele skolen. 
 
Lea 1RMA stiller til komitéen og blir valgt. 
Veronica 1STB stiller til komitéen og blir valgt. 
Benjamin 2STB stiller til komitéen og blir valgt. 
 
Lea 1RMA trekker seg fra komitéen. 
 
Neste komité man kan stille til er en skolegenser komité, noe som lenge har blitt ønsket av 
elevene.  
 
Eirik 3stb stiller til komitéen og blir valgt. 
Charlotte 1sta stiller til komitéen og blir valgt. 
Abdi 1sta stiller til komitéen og blir valgt. 
Vannika 1std stiller til komitéen og blir valgt. 
Marc 1std stiller til komitéen og blir valgt. 
Mehrad 3stb stiller til komitéen og blir valgt. 
 
Heidi nevner at det finnes en til komité: Innsamling-komité. 
Tom Christian (1stc) stiller til komitéen og blir valgt. 
Hele elevrådsstyret er allerede med i komitéen.  
 

Skoleutvalget 
Skoleutvalget trenger 2 representanter og 2 vara, totalt 4 stykker. 
11 stiller til utvalget. Hver kandidat redegjør for sitt ønske om vervet. Avstemning følger. Det 
telles 36 stemmedyktige. 
 
De valgte representantene: 
Kristian 2mka, med 9 av stemmene. 
Abdi 1sta, med 6 av stemmene. 
 



De valgte vara-representantene: 
Vilde 2kdb med 4 av stemmene. 
Charlotte 1sta med 3 av stemmene. 
 
 

Skole-debatt 
Det kommer opp fra elevrådsstyret en idé om Debatt på skolen. 
-Er dette da mellom elever? 
-Nei, mellom de forskjellige ungdomspartiene, i glassgata.  
Elevrådet er interessert i debatten med overveldende flertall.  
 

PLAN-orientering 
Heidi orienterer om sum og dato for PLAN-innsamling. 
 

Eventuelle saker 
To saker har kommet opp: 
«Det var flere i klassen som lurte på om klasserommene kunne få speil og da spesielt over vasken.»  

 

-Man kan jo bare bruke mobilen?  
-Mange vil bare se hvordan de ser ut, og da går de på do for å se seg selv bare i speilet. 
 

16 stemmer for 
13 imot 
2 vedvarende. 
Dette tas med til ledelsen.  
 
«Fjerne pianoet fra glassgangen.» 
 

-Man må jo få lov til å spille piano, men ikke i lunsjen kanskje? 
-Ingen problemer med det i lunsjen. I lunsjen er det jo alltid mye lyd.  
-Pianoet er jo en del av sjarmen med rosen. Vi kan kjøpe lyddemper?  
 
-Alt støyet blir forstyrrende i timer, altså når vi jobber. I lunsjen går det greit. Vi kan sette inn 
restriksjoner når noen jobber der da. Ikke spille på onsdager for da er det studietid?  
 
Dette går videre til ledelsen. Konkret opptelling av stemmer tas ikke grunnet dårlig tid. 
 

Temadag for psykisk helse. 
Rådgivere orienterer om at de vil ha innspill til VIP dagen.  
 
Arbeidsgruppe til VIP.  
Kom med forslag om VIP-dagen til Marianne sin postkasse. VIP dagen blir 7.desmeber 2020 
timene frem mot lunsj.  
 
Andre saker elevene ønsker skal tas med videre: 
 
Få sykkelstativer.  



 
Åpning av biblioteket.  
 
Vannautomat i tredje.  
 
Revyansvarlig har sagt at det er mulig for en revy, men veldig lite og bare for skolen.  
 
Møtet avsluttes ved ordstyrer 12:10. 
 
 
 
 


